



Protokoll sektionsmöte HTM2 2016-11-29 - 2016-11-30

Närvaro:	David Larsson	Talman
	Robin Timan	Propagandamästare, tillika Sekreterare
	Martin Johansson	Ordförande
	Rasha El-Manzalawy	Vice Ordförande endast dag 1
	Lasse Heemann	Källarmästare
	David Norrestam	Överphös
	Oscar Sigurdsson	Studierådsordförande
	Ludvig Åkesson	Programmästare
	Nick Persson	Cafémästare
	Måns Ansgariusson	Sexmästare
	Ludvig Eriksson	Skattmästare
	Rasmus Göransson	Näringslivsansvarig
	Carl Nilsson Nyman	Revisor
	Agnes Sörliden	Kårkontakt TLTH
	Martin Bergman	
	Axel Petersen	
	Axel Isberg	
	Lisa Claesson	
	Sebastian Karabeleski	
	Ossian Gewert	
	Paula Roth	
	Max Lindblom	
	Nicolas Salás	endast dag 1
	Axel Rosén	endast dag 1
	Lia Karida	
	Oskar Friberg	
	Anton Gudjonsson	
	Adam Hägglund	endast dag 1
	Karl-Oskar Rikås	endast dag 1
	Josefine Myllenberg	endast dag 1
	Nora Wernersson	endast dag 1
	Annie Önnered	
	Niklas Bruce	
	Fabian Sundholm	endast dag 1
	Viktor Claesson	
	Emil Wihlander	endast dag 1
	Jacob Hök	endast dag 1
	Elin Hanstorp	
	Joel Klint	endast dag 1
	Felicia Carlsson	endast dag 1
	Astri Magnussen	
	Amelia Andersson	
	Viktor Attoff	
	Emmy Edfors	endast dag 1
	Alfred Hirschfeld	endast dag 1
	Inger Gundersen	endast dag 1



Julia Baeza
Hannes Lantz endast dag 1
Agnes Grundström endast dag 1
Fredrik Lütz endast dag 1
Andreas Ohlsson endast dag 1
Otto Sörnäs
Sara Trygve endast dag 1
Alexandra Bucei
Anna Qvil
Thed Almgren
Fred Nordell
Johannes Törnblom
Daniel Åhlin
Mikael Jarfors
Oscar Rydh endast dag 1
Edvin Havic endast dag 1
Timmy Larsson
Joacim Åström endast dag 1
Astrid Jansson
Lars Gustafsson
Christian Saeland endast dag 2
Jesper Graham
Axel Hellman
Jesper Berg
Amelia Hansson endast dag 1
Sonja Kenari endast dag 1
Oliver Dageson
Hanna Höjbert endast dag 1
Oskar Ström
Sebastian Hegardt endast dag 1
Jonathan Skogeby
Alexander Arcombe
Hannes Åström
Markus Sundlad endast dag 1
Simon Åkesson endast dag 1
Erik Nord endast dag 1
Filip Borglund endast dag 1
Victor Winberg
Lovisa Eriksson endast dag 1
Oskar Damkjaer
Lukas Brandt Brune
Axel Wihlborg
Mattias Eklund
Hanna Bayerlein endast dag 1
Henrik Olsson
Simon Hyttfors endast dag 1



- §1 TFMÖ Talman David Larsson förklarade mötet öppnat kl 17:18.
- §2 Tid och sätt Mötet **beslöt** att godkänna tid och sätt.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera Lovisa Eriksson och Markus Sundblad.
- §4 Rosa på bal Sjöngs.
- §5 Val av två justeringspersoner Mötet **beslöt** att välja Viktor Attoff och Martin Johansson till justeringspersoner.
- §6 Tid för justering av protokoll Mötet **beslöt** att sätta tid för justering till 10 dagar enligt stadgar och reglemente.
- §7 Val av två rösträknare Mötet **beslöt** att välja Mikael Jarfors och Astri Magnussen till rösträknare.
- §8 Föredragningslista Elin Hanstorp yrkade på flytta fram valet av Överphös så det hölls på tisdagen och inte onsdagen.
- Lars Gustafsson yrkade att ta det valet som §25.1. Elin Hanstorp jämkade sig med förslaget.
- Nicolas Salas yrkade på att Talman ska dra en fräckis.
- Mötet **beslöt** att flytta Överphösvalet till §25.1 samt att Talman ska dra en fräckis.
- I övrigt så **beslöt** mötet att godkänna föredragningslistan.
- §9 Föregående mötes protokoll Inget protokoll godkändes.
- §10 Meddelanden Mattias Eklund har fått information från driftansvarig inom DDG om att vi inte kommer få uppgifter om nollorna inför nollningen. Det kommer då påverka biljettförsäljningen dag 1.
- §11 Fullmäktigevalet
- §12 Rapport från styrelsen Martin Johansson presenterade rapporten.
- Lars Gustafsson frågade hur mycket 20-30 % i svinn från border innebär i pengar. Nick Persson svarade att det handlar om några hundralappar.
- §13 Sektionens ekonomiska status Skattmästare Ludvig Eriksson presenterade sektionens ekonomiska status.
- §14-22 Verksamhets- och revisionsberättelser Dessa punkter ligger efter p.g.a att bokslutet från 2013 inte är klart än. Själva bokslutet är klart men har ännu inte hunnit revideras.



David Larsson föreslog att §14 t.o.m §22 ska bordläggas till nästa möte.

Mötet **beslöt** att bordlägga dessa punkter till nästa möte.

§23 Dokument: Alternativtitelsdokument

David Larsson förklarade bakgrunden till dokumentet.

Lars Gustafsson skickade in ändringsyrkande om att:

- ovanför rubrik 3 byta plats, samt numrering, på §3.11 och §3.12. Detta för att spegla tidigare sortering då en högre rang av posten inträffar under dess underställda.
- som att-satsen ovan göra liknande ändring på §3.18 och §3.19. Då sudo står direkt under root medans Sparkyansvarig är en funktionär i mästeriet.
- Skapa en rubrik, om den ej tidigare existerar, "4. Alternativa tituleringar - Objekt" och därefter lägga till titeln "Baren - b0b0" med passande numrering, exempelvis §4.1.

Lasse Heemann yrkade på att ta ändringsyrkandena i klump.

Mötet **beslöt** att ta dem i klump.

Mötet **beslöt** att bifalla ändringsyrkandena.

Mötet **beslöt** att godkänna det framvaskade förslaget.

§24 Verksamhetsplan 2017 Martin Johansson presenterade verksamhetsplanen.

Oscar Rydh frågade om hur vi ska få folk att bli kursombud. Martin Johansson svarade att nästkommande styrelse ska konkretisera detta.

Lars Gustafsson frågade vad styrelsen har gjort för att konkretisera detta. Martin Johansson svarade att vi har jobbat med att ha bättre kommunikation.

Timmy Larsson skickade in ändringsyrkande om särskrivning i dokumentet. David Larsson informerade att det är en redaktionell ändring.

Mötet **beslöt** att godkänna verksamhetsplanen.

§25 Budgetproposition 2017

Paula Roth lämnade lokalen.



Martin Johansson presenterade budgeten.

Viktor Attoff frågade om man kan se jubelbudgeten någonstans. Martin Johansson informerade att man kan gå in på hemsidan och se den.

Lars Gustafsson frågade om beräknad vinst. Martin Johansson svarade att med jubelkostnaden så går vi back på den presenterade budgeten.

Oscar Rydh frågade om trycksaker till teknikfokus som är budgeterad till 15.000 kr. Han informerade att de hade lagt 17.000 kr till det förra året. Rasmus Göransson svarade att han hittat ett billigt tryckeri och tror därför att det kommer gå att lösa inom budgeten.

Lars Gustafsson skickade in ändringsyrkanden om att ge arkivet större budget för förvaring samt om att höja teknikfokusbudgeten.

Mötet ajournerade kl 19:15.

Mötet återupptogs kl 20:03.

Joacim Åström och Astrid Jansson kom in i lokalen.

Nick Persson informerade att ändringen i cafébudgeten beror på minskad försäljning.

Mattias Eklund skickade in ett ändringsyrkande angående panten i cafébudgeten.

Rasha El-Manzalawy kom in i lokalen.

Mötet **beslöt** att avslå ändringsyrkandet om arkivet.

Sedan behandlades ändringsyrkandet om teknikfokus.

Lars Gustafsson frågade teknikfokusansvarige Rasmus Göransson om det är realistiskt att nå 500.000 kr. Rasmus Göransson svarade att han anser att det är det.

Paula Roth frågade hur vanligt det är att företag drar sig ur. Oscar Rydh svarade att ingen gjorde det förra året.

Mötet **beslöt** att godkänna ändringsyrkandet.

Mötet **beslöt** att godkänna ändringsyrkandet gällande panten.



Mattias Eklund presenterade jubileumsbudgeten.

Han svarade även på detaljfrågor angående specifika budgetposter, främst angående kostymeringen. Lasse Heemann delgav sig av styrelsens syn på den posten.

Diskussion hölls gällande kostymeringen.

Axel Wihlborg skickade in ett ändringsyrkande om att sänka kostymeringsbudgeten med 3500 kr ner till 7000 kr samt att sätta tackbudgeten till en nivå som överensstämmer med övriga mässterier.

Mötet **beslöt** att ta att-satserna var för sig.

Mötet **beslöt** att godkänna första att-satsen.

Rasmus Göransson skickade in ett ändringsyrkande angående den andra att-satsen där han yrkade på att tackbudgeten ska ökas med 1000 kr upp till 15.000 kr.

Rasha El-Manzalawy lämnade lokalen.

Mötet **beslöt** att godkänna den andra att-satsen efter en lika votering och talman avgör.

Mötet **beslöt** att godkänna den framvaskade budgeten.

5 min bensträckare togs kl 21:15.

§25.1 Överphösval

Mötet togs upp igen kl 21:23.

Rasha El-Manzalawy kom in i lokalen.

David Larsson berättade för mötet om vad som hade bestämts under HTM1 gällande tider för presentation och utfrågning.

Nicolás Salas yrkade på att öka utfrågningstiden från 10 min till 15 min.

Carl Nilsson Nyman yrkade på att köra på originaltiden och sen lägga till möjligheten att fråga om mötet vill utöka tiden.

Mötet **beslöt** att sätta utfrågningstiden till 15 min och även att öppna för möjligheten till utökning.

Valberedning presenterade Elin Hanstorp som sitt förslag.



Sonja Kenari kandiderade.

Sonja Kenari lämnade lokalen.

Elin Hanstorp presenterade sig och frågades ut.

Mötet **beslöt** att utöka utfrågningen med 3 min.

Elin Hanstorp lämnade lokalen.

Sonja Kenari kom in i lokalen.

Sonja Kenari presenterade sig och frågades ut.

Sonja Kenari, Mattias Eklund, och Sebastian Karabeleski lämnade lokalen.

Mötet diskuterade de två kandidaterna.

Elin Hanstorp valdes till Överphös.

Elin Hanstorp, Hannes Lantz, Inger Gundersen, Alexandra Bucei, Alfred Hirschfeld, Emmy Edfors, Hannes Åström, Simon Åkeson, och Amelia Hansson lämnade lokalen.

§26 Andra läsningen: Ludvig Eriksson och Axel Wihlborg presenterade motionen.

Ändring av Vice
Skattmästare

Mötet **beslöt** att bifalla motionen i sin helhet.

§27 Proposition: Seniors Martin Johansson presenterade propositionen.

Mötet diskuterade bland annat vad seniors ska ha för erfarenhet och om hur deras arbete kan tänkas gå till.

Carl Nilsson Nyman och Lars Gustafsson yrkade båda två på återremittering.

Carl Nilsson Nyman motiverade sitt yrkande med att han saknar åligganden för seniorsordförande jämt mot resten av gruppen och mandatperioder.

Markus Sundblad informerade att det bryter mot kårens stadgar att kräva att seniorsordförande ska ha suttit i styrelsen.

Carl Nilsson Nyman jämkade sig med Lars Gustafssons yrkande.

Mötet **beslöt** att återremittera propositionen. Mötet ajournerades



kl 00:11.

§28 Proposition:
Semestermästare

Mötet togs upp igen kl 17:18 den 30 november. David Larsson frågade mötet om de ville direktjustera §26.

Mötet **beslöt** att den ska direktjusteras.

Martin Johansson presenterade propositionen.

Lars Gustafsson frågade om posten inte redan finns inom programmästeriet. Martin Johansson svarade att styrelsen vill definiera upp det lite bättre.

Ludvig Eriksson skickade in ett ändringsyrkande om att ändra postens titel till "Semesterfirare".

Styrelsen jämkade sig med yrkandet.

Mötet **beslöt** att bifalla det framvaskade förslaget.

§29 Proposition:
Styrelseperioder

Martin Johansson presenterade propositionen.

Mikael Jarfors frågade hur övergången skulle ske. Martin Johansson svarade att vi antagligen kommer få ha fyllnadsval där de berörda posterna väljs in för ett halvår.

Lia Karida frågade om hur det ska fungera med att alla börjar om från noll när de går på samtidigt. Martin Johansson svarade att även om uppstartsperioden blir trögare så kommer arbetet fortlöpa bättre när alla har ett gemensamt långsiktigt mål.

Mattias Eklund påpekade att det blir en större arbetsbelastning för valberedningen och undrar om styrelsen tänkt på det. Martin Johansson svarade att han tror att det kommer vara genomförbart.

Anton Gudjonsson skickade in ett ändringsyrkande.

Mötet diskuterade hur valberedningens jobb kommer påverkas.

Elin Hanstorp skickade in ett ändringsyrkande.

Anton Gudjonsson jämkade sig med Elin Hanstorps förslag.

Elin Hanstorp drog tillbaka sitt förslag.

Mötet **beslöt** att bifalla motionen i sin helhet.

§30 Proposition: Funkti-
närsrekrytering

Martin Johansson presenterade propositionen.



Lia Karida frågade om grundtanken bakom det hela. Martin Johansson svarade att det ska vara så att alla ska kunna söka alla poster och en ny mästare ska inte ha sitt mästeri utformat innan denne blivit vald.

Elin Hanstorp yrkade på streck i debatten.

Mötet **beslöt** att dra streck i debatten.

Mötet **beslöt** att bifalla motionen i sin helhet.

§31 Motion: Införande av
Vinförman

Niklas Bruce presenterade motionen.

Martin Johansson presenterade styrelsens svar.

Mötet **beslöt** att bifalla motionen i sin helhet.

§32 Motion:
Byggcentraler till
Geekend

Mattias Eklund presenterade motionen.

Mötet kom fram till att detta skulle betala av sig på ca 10-20 Geekend.

Martin Johansson presenterade styrelsens svar. Styrelsen hade dock räknat fel på hur lång tid det skulle ta innan det betalade av sig och det påverkade svaret negativt.

Lasse Heemann skickade in ett ändringsyrkande om att stryka inköpet av 1x16A kabel då sektionen redan äger en. Mattias Eklund jämkade sig med yrkandet.

Mötet höll en diskussion gällande om man ska kolla med E-sek om de vill vara med och dela på kostnaden.

Mötet **beslöt** att godkänna det framvaskade förslaget.

§33 Motion: En
skäggigare tillvaro

Mattias Eklund yrkade på att bordlägga motionen till nästa möte.

Mötet **beslöt** att avlå yrkandet.

Mattias Eklund presenterade motionen. Han hade skickat in ett ändringsyrkande dagen innan och jämkade sig med sig själv.

Mötet **beslöt** att avslå motionen.

Mötet ajournerades kl 18:55.



- §34 Motion: Ökat engagemang på möten
Mötet togs upp igen kl 19:32.
Rasmus Göransson, Thed Almgren, Alexandra Bucei, Måns Ansariusson, Daniel Åhlin, Axel Isberg, Lisa Claesson, Oskar Damkjaer, Hannes Åström, Oliver Dageson, Niklas Bruce, Ludvig Åkeson, Astri Magnussen, och Sebastian Karabeleski kom in i lokalen.
Mattias Eklund drog tillbaka motionen.
- §35 Motion: Merlin returns
Mattias Eklund presenterade motionen.
Carl Nilsson Nyman frågade om Tobbe Trollkarl används som skällsord till DWWW-ansvarig. Mattias Eklund svarade att det görs på ett skämtsamt sätt men att han är trött på det.
Martin Johansson presenterade styrelsens svar.
Carl Nilsson Nyman skickade in ett ändringsyrkande om att stryka alternativtiteln för DWWW-ansvarig.
Mötet **beslöt** att godkänna yrkandet.
Mötet **beslöt** att godkänna det framvaskade förslaget.
- §36 Tackpolicy
Martin Johansson presenterade policyn och svarade på frågor angående bakgrunden till den.
Mötet **beslöt** att bifalla policyn.
- §37 Sen handling: Valförande av stabsmedlemmar
Motionärerna yrkade på att bordlägga motionen till nästa möte.
Mötet **beslöt** att bordlägga den. Carl Nilsson Nyman yrkade på att bordlägga även §38-39.
Mötet **beslöt** att bordlägga dem också.
- §38 Sen handling: Avskaffa fri nominering
Bordlagd sen tidigare.
- §39 Sen handling: Nytt monument till sektionen
Bordlagd sen tidigare.
- §40 Val enligt stadgar och reglemente
Alexandra Bucei lämnade lokalen.
Ordförande
Valberedningen presenterade Axel Isberg som sitt förslag.



Amelia Andersson och Axel Wihlborg kandiderade.

Axel Wihlborg och Amelia Andersson lämnade lokalen.

Axel Isberg presenterade sig och frågades ut.

Axel Isberg lämnade lokalen.

Axel Wihlborg kom in i lokalen.

Axel Wihlborg presenterade sig och frågades ut.

Axel Wihlborg lämnade lokalen.

Amelia Andersson kom in i lokalen.

Amelia Andersson presenterade sig och frågades ut.

Amelia Andersson lämnade lokalen.

Valberedningen motiverade sin nominering.

Mötet diskuterade kandidaterna.

Mötet **beslöt** att välja Axel Isberg (940409-7116) till Ordförande.

Propagandamästare

Ingen kandidat fanns.

Mötet **beslöt** att bordlägga valet till nästa möte.

Skattmästare

Ingen kandidat fanns.

Mötet **beslöt** att bordlägga valet till nästa möte.

Cafémästare

Valberedningen presenterade Martin Bergman som sitt förslag.

Martin Bergman presenterade sig och frågades ut.

Martin Bergman lämnade lokalen.

Valberedningen motiverade sin nominering.

Mötet diskuterade kandidaten.



Mötet **beslöt** att välja Martin Bergman till Cafémästare.

Sexmästare

Sebastian Karabeleski kom in i lokalen.

Valberedningen presenterade Oskar Ström som sitt förslag.

Oskar Ström presenterade sig och frågades ut.

Oskar Ström lämnade lokalen.

Valberedningen motiverade sin nominering.

Mötet diskuterade kandidaten.

Mötet **beslöt** att välja Oskar Ström till Sexémästare.

Revisor

Fred Nordell lämnade lokalen.

Valberedningen presenterade David Larsson och Lars Gustafsson som sina förslag.

David Larsson och Lars Gustafsson presenterade sig och frågades ut.

David Larsson och Lars Gustafsson lämnade lokalen.

Valberedningen motiverade sin nominering.

Mötet diskuterade kandidaterna.

Mötet **beslöt** att välja David Larsson och Lars Gustafsson till Revisorer.

Sångarstridsförman

Agnes Sörliden kom in i lokalen.

Valberedningen hade ingen kandidat.

Jesper Berg och Jesper Grahm kandiderade.

Jesper Berg och Jesper Grahm presenterade sig och frågades ut.

Jesper Berg och Jesper Grahm lämnade lokalen.

Mötet diskuterade kandidaterna.



Mötet **beslöt** att välja Jesper Berg och Jesper Graham till Sångarstridsförmän.

Sångförmän

Valberedningen presenterade Oskar Damkjaer och Astrid Jansson som sina förslag.

Oskar Damkjaer och Astrid Jansson presenterade sig och frågades ut.

Oskar Damkjaer och Astrid Jansson lämnade lokalen.

Mötet diskuterade kandidaterna.

Mötet **beslöt** att välja Oskar Damkjaer och Astrid Jansson till Sångförmän. Jonathan Skogeby lämnade lokalen.

Talman

Julia Baeza lämnade lokalen. Valberedningen presenterade Lars Gustafsson som sitt förslag.

Lars Gustafsson presenterade sig och frågades ut.

Lars Gustafsson lämnade lokalen.

Valberedningen motiverade sin nominering.

Mötet diskuterade kandidaten.

Mötet **beslöt** att välja Lars Gustafsson till Talman.

§41 Övrigt

Martin Johansson informerade att 12 december är styrelsens förslag för HTM2-extra och att kallelse finns på hemsidan.

Elin Hanstorp informerade att hon kommer att lägga upp ett anmälningsformulär imorgon för de som vill söka stab.

§42 Mötesordförande drar en fräckis

Han gjorde det. Den var ganska kass.

§43 TFMA

Talman David Larsson förklarade mötet avslutat kl 01:10.



Mötessekreterare

Talman

Justeras

Justeras

Robin Timan
Propagandamästare, tillika Sekreterare

David Larsson

Viktor Attoff

Martin Johansson